



BCS School Hours
 Sat. 9AM-12:30PM
 Morrill (408)874-5874
 Sierramont (408)679-3326
 Piedmont (408)679-3325

Newsletter 博愛通訊

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • web site: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@yahoo.com

博愛近期重要事項 / BCS Important Events

日期	事項	Events	地點/Where
1/13	期末考試	Final Exam	All Campus
	學術比賽 (西畫/漫畫)	Academic Competition (Western /Cartoon Drawing)	Sierramont Campus
1/20	學術比賽 (停課一天)	Academic Competition (No School)	Sierramont Campus
1/27	下學期開始	1st day of 2nd Semester	All Campus
2/3	校務會議	Board Meeting 9:15-11:15 am	Piedmont

本期摘要

- § 博愛近期重要事項
- § 校長的話
- § 春季文藝公演
- § SAT中文模擬考試
- § 廣告

<<請上博愛網站.....
<http://www.bcs-usa.org>
查閱更多圖片資料>>

.....
[www.facebook.com/
 BerryessaChineseSchool](http://www.facebook.com/BerryessaChineseSchool)

編輯組電子信箱:
bcs_editor@yahoo.com

下週校園巡邏

1/27/18

Morrill 校區—每班三人
 CFL0B | CP | L4

Sierramont 校區—每班二人
 C3B | CFL3B | S13

Piedmont 校區—每班二人
 CFL6A | M8B | MS1



校長的話

李利中

由於在這三年內的租金上漲，我們的財政都出現赤字，在上星期六的校務會議中，我們通過在下一學年(2018-2019)增加學費，語文班增加二十五元(新學費是400元)，兒童文化班加十元(新學費是185元)，成人文化班加十元(新學費是220元)。

Due to the rent increase for the past three years, we have a deficit in our finances. In the last Saturday's board meeting, we approved to increase the tuition fees for the next school year (2018-2019). Language class tuition increases \$25 (new language class tuition is \$400), student cultural class increases \$10 (new student cultural class tuition is \$185) and adult cultural class increases \$10 (new adult cultural class tuition is \$220).

今天下午是西畫和漫畫的學術比賽，已報名的同學請準時報到，下一個星期六(1月20日) 由於進行學術比賽的關係，只有報名參加了學術比賽的同學需要準時來到Sierramont學校參加比賽，其他同學側不需要上學。

BCS will host the Western Drawing & Cartoon Drawing Academic Competition today in the afternoon. Please report on time if you registered for the competition. We will also host the Academic Competition on the following Saturday (1/20). Only registered students are required to attend the competition at the Sierramont campus; other students do not need to come to school next week.

感謝北加州中文學校聯合會和麥當勞為我們免費提供精美的2018年月曆！今天我們將會向每一位同學派發麥當勞2018年月曆。

Thanks ANCCS and McDonald for providing McDonald 2018 calendar to BCS! We are passing out the McDonald 2018 calendar to every student today.

博愛通訊調查 Newsletter survey

<https://goo.gl/forms/BsCBHnBwvOtXsDmG3>

請在二月一日前完成博愛通訊問卷調查，謝謝！ Please do the newsletter survey by February. Thank you!

春季文藝公演 Spring Performance

【博愛三十八週年慶】於2018年3月17日星期六 1:00 pm - 3:30 pm 在 Sierramont Multi-Purpose Room (文化班主任 范夢倫)

BCS 38 Years Celebration / Spring Performance will be held on March 17, 2018 (Saturday) from 1:00 pm - 3:30 pm in Sierramont MPR (by Helen, Cultural Dean)

博愛的校徽，Since 1980。試回想，在過去的38年的歲月，陪伴多少的家長和學子，那些曾是和現在是<身是博愛一份子>而自豪。加入博愛的第一年，我抱著好奇心，簽下<春季文藝公演>的義工。過癮成了上癮，我連續簽了三年。經驗繁舉，從拉幕，檢場，招呼表演者做好準備，指揮小朋友上場。那些回憶，猶記於心，是在博愛網站搜尋得到的照片。例如在34週年慶，全班在台上表演，那時擔任班代表的我，站在小朋友後頭當背景道具，那些與我共舞的家長如今成了知交。35週年慶，讓我親眼見識博愛家長們，雖然承擔了繁瑣的工作分派，充分顯示出來的團結力量，讓我難忘。難以抹煞的記憶，我為有機會參與和擁有那份記憶而驕傲，顫動我心底頭的頻率，那是我的感動。抱著您心裏頭的懷疑，綻放您的熱情，請加入我們志工的一團，那是我的誠摯邀請。在 Morrill 的班代表請找兩個家長簽為義工，參與公演前的準備會。

Don't you ever wonder what Spring Performance (SP) is like? I did, on the first year when I brought my child to BCS to take Chinese lessons, and on the very first day of school I signed up to be the volunteer to help out SP. To my surprise, SP was a fun and entertaining event, where I enjoyed watching the children singing and the adults performing. On the 2nd year, I happened to be the class rep, I gladly put my name down on the class duty assignment sheet. Searching on our BCS website, I find those pictures documenting our entire language class children dancing while several other parents and I were standing behind waving as background dancers. The following year, BCS's 35 years, I signed up as a volunteer again. I remember how our BCS volunteers and teachers working as a team serving the academic competitions for ANCCS. I am asking for a favor, I need your help, to make this celebration party fun and memorable. For the language classes located in Morrill campus, the class reps please have (2) volunteers to sign up as parent helpers, who will get invited to a SP preparation meeting.


2018年SAT中文模擬考試

2018年SAT中文模擬考試已經開始接受報名，截止日期為2月8日（以郵戳為憑），請鼓勵學生踴躍參加。

若有任何問題，請以email address: ncacls.edurd@gmail.com 直接和總會教研會聯絡。



Silicon Valley Alliance Church
Life Orchestra
信實谷宣道會生命樂團




Founded in 1999
Professional & Experienced Instructors



From **September** through **June**
Every Wednesdays 6:45 - 8:30pm

Introducing **Junior Life Orchestra**
Every Wednesdays 7:30 - 8:30pm





www.svac-cma.org/life

美美快遞~集貨轉運

比USPS郵政更便宜高達60%以上
寄Fedex, DHL更有特別折扣優惠!



台灣 \$2 /LB 起

香港 \$3 /LB 起

中國 \$5 /LB 起

美國境內 \$0.5~\$1.00

MeiMei Express 1-855-696-6397

408-520-3980/408-526-0168

✉ service@meimeexpress.com

我們的快遞服務達世界各地。

多寄還有更多的折扣優惠喔!

www.meimeexpress.com